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Abstract (en)
The washing machine has a driven mechanical programme switch gear and an out-of-balance monitoring device which, when a large degree of
out-of-balance of the washing and spinning drum occurs, reduces the drive speed of the drive motor or puts it out of operation temporarily for the
purpose of renewed distribution of the laundry. The drive of the mechanical programme switch gear is stopped for the duration of the distribution of
the laundry and/or a measurement of the distribution of the laundry and/or a correction of the distribution of the laundry.

Abstract (de)
Waschmaschine mit einer motorisch angetriebenen Wasch- und Schleudertrommel, mit einem angetriebenen mechanischen Programmschaltwerk
(1) und einer Unwuchtüberwachungseinrichtung, die bei Auftreten einer großen Unwucht der Wasch- und Schleudertrommel zum Zwecke einer
neuen Wäschegutverteilung die Antriebsgeschwindigkeit des Antriebsmotors (5) reduziert oder diesen vorübergehend ganz stillsetzt. Der Antrieb
des mechanischen Programmschaltwerkes (4) wird für die Dauer der Wäschegutverteilung und/oder einer Waschgutverteilungsmessung und/oder
Waschgutverteilungskorrektur angehalten.
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